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Z á p i s n i c a č. 10/2015 

z desiateho  verejného  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného 

dňa 

5. novembra 2015  v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

P r o g r a m :  

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa – 

predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

3. Informácia starostu o činnosti v obci – predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

4. Rôzne 

5. Prerokovanie „Konceptu Územného plánu obce Topoľčianky a vyhodnotených 

pripomienok“  – predkladá Ing. Roman Kazík  

6. Poskytnutie dotácie na záujmové  vzdelávanie detí v CVČ na rok 2016 – 

predkladá Mgr. Eva CHrapková 

7. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2016  – predkladá Ing. Jaroslav 

Hrdlovič 

8. Schválenie inventarizačných komisií na vykonanie inventarizácie majetku, 

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce  pre roky 2015 – 2018 – predkladá 

Ing. Roman Kazík 

9. Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce  – predkladá Ing. 

Jaroslav Hrdlovič 

10. Plnenie  rozpočtu obce Topoľčianky za 3.štvrťrok   2015 -  predkladá Ing. 

Bartolomej Pavkov 

11. Žiadosti občanov a organizácií 

12. Interpelácie poslancov 

13. Záver 

 

 

 

Juraj Mesko  v.r. 

  starosta obce 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra a všetkých 

prítomných občanov. Poslanci sú prítomní  v počte 9. OZ je uznášaniaschopné. Program 

bol vyvesený na tabuli oznamov pri OcÚ a taktiež na webovej stránke obce.  

Zasadnutie sa nahráva na diktafón.  

 

starosta  -  má niekto návrh na doplnenie alebo zmenu programu? Pokiaľ nie, dávam na 

schválenie  program OZ  
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Hlasovanie: 

 

ZA : 9                         PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že uznesením č. 138/2015/10, bol schválený program dnešného 

zasadnutia OZ bez pripomienok 

 

 

K bodu č. 2.) 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

 

1.Návrhová komisia: -  1. Návrhová komisia :  

                                     - predseda: Ing. Vladimír Čulík 

     - členovia: Ing. Roman Kazík, Jaroslav Orolín  

2. Overovatelia zápisnice : -   Ing. Jaroslav Hrdlovič, Ing.Radimír Siklienka PhD. 

 

Starosta dal hlasovať za  Návrhovú komisiu a za Overovateľov zápisnice. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č.  139/2015/10  schvaľuje návrhovú komisiu 

a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje : Mgr. Anton Segíň – prednosta OcÚ 

 

 

K bodu č.  3.) 

 

Kultúrno – spoločenské akcie: 

 

 Dňa 3.10.2015 sa v priestoroch veľkej sály DKS Topoľčianky konalo otvorenie 

Výstavy ovocia, zeleniny a okrasných drevín, ktorej organizátorom bola ZO SZZ 

v Topoľčiankach  v spolupráci s Obcou Topoľčianky. Starosta obce Topoľčianky 

poďakoval vystavovateľom  aj organizátorom podujatia.  

 20.10.2015 sa v priestoroch veľkej sály DKS Topoľčianky konalo posedenie 

seniorov pri príležitosti Mesiaca úcty k starším. 

 

Investičné akcie: 

 

 Dokončovacie práce – spätné úpravy po dobudovaní kanalizácie v obci 

 Výstavba chodníka pre peších  v úseku od autoservisu p. Siklienku po Ústredný 

sklad MV SR 

 Realizácia opravy strechy MŠ ul. Cintorínska – výmena krytiny, drevne 

konštrukcie a nových klampiarskych prvkov 
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Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 140/2015/10. 

 

a) Prerokovalo: Informácie starostu o činnosti v obci 

b) Berie na vedomie: Informácie starostu o činnosti v obci    

 

Hlasovanie: 

 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 140/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

 

K bodu č.  4.)  

 

Rôzne: 

 

p.Fialová, riaditeľka MŠ   - chcem sa poďakovať za opravu strechy na MŠ ul. 

Cintorínska 

 

starosta – na túto akciu sme dostali dotáciu 10 000 €, oprava strechy už bola potrebná 

 

p. Štefčík – chcem sa spýtať, či ul. Hostianska je už skolaudovaná a či bude ulica 

dokončená tak, ako to bolo sľúbené, pretože pred mojim rodinným domom to nie je 

v poriadku, ľudia, ktorí to robili tomu nerozumejú, narušili betón na chodníku, rýgol je 

poškodený 

 

starosta – skontroloval som si celú ulicu, všetky nedostatky budem tlmočiť  dodávateľovi 

stavby, všetko bude musieť byť v úplnom  poriadku, obec bude preberať miestne 

komunikácie a štátne cesty bude preberať Regionálna správa ciest 

 

p. Štefčík – robila sa nová cesta  na ul. Dlhovského, nie je urobená dobre, choďte sa tam 

pozrieť 

 

starosta – opakujem, investorom je ZsVS a.s. a nie obec Topoľčianky 

 

p. Štefčík – kto schvaľoval osadenie tabule pri ulici Dlhovského, je osadená veľmi zle, nie 

je dobre vidieť, keď sa vychádza na Hlavnú cestu 

 

starosta – je to tabuľa informatívneho charakteru, keďže ide o eurofondovú akciu, musí 

tam byť počas  celej realizácie stavby a po jej ukončení musí byť osadená pamätná tabuľa  

 

p. Štefčík – kultúrne leto je pekná akcia, ale prečo účinkujúcim ženám nedávate kvety, ale 

fľaše, nehodí sa to 
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prednosta  - toto sme už riešili na minulom zastupiteľstve, mám to poznačené 

 

p. Štefčík – čo budete robiť so šampiňonárňou 

 

starosta –boli tam na tvaromiestnej obhliadke pracovníci z Okresného úradu, odboru 

Životného prostredia, všetky papiere potrebné na prevádzku majú v poriadku, žiaľ  nie je 

prístroj, ktorý by vedel odmerať pach, nevieme to riešiť, je to patová situácia. 

 

Ing. Siklienka PhD. – obec nemá žiadnu možnosť, ako im túto činnosť zakázať, 

z hľadiska platnej legislatívy je všetko v poriadku 

 

starosta – zažili sme obdobie, keď bola šampiňonáreň mimo prevádzky a nebol žiaden 

problém, jediné možné riešenie by bolo zrušenie prevádzky 

 

JUDr. Haspra – chcem prítomných oboznámiť o probléme , ktorý sa týka pozemkov 

v areály štadión – lazy, som vlastníkom pozemku, ktorý som nadobudol zdedením. Za 

celých osem rokov ste sa nedokázali s vlastníkmi pozemkov relevantne vysporiadať.Ja 

som navrhol spôsoby, ako by som mohol byť ako vlastník uspokojený, nechcem získať 

nijaký majetok, ale tieto pozemky boli kedysi najkvalitnejšie lúky. Celý štadión je 

zdevastovaný, je to hanba Topoľčianok. Každý sa len vyhovára, prednedávnom mi pán 

prednosta povedal: „My za to nemôžeme, to predchádzajúci starostovia“. Ešte v roku 2008 

som obci navrhol  nejakú výšku nájmu a uzatvoriť zmluvu alebo obecné zastupiteľstvo 

mohlo navrhnúť cenu. V roku 2011 mi bolo oznámené, že bola zriadená Komisia pre 

vysporiadanie pozemkov, ktorá sa bude zaoberať  daným problémom. Prišlo jedno 

stretnutie s pánom starostom a predložili mi návrh zmluvy na nájom pozemku, výška 

nájmu 0,02 € za m2. Zmluva  - neakceptovateľná. 

Druhý problém – ulica Kopaničky, kde tiež som vlastníkom pozemku, je to 

nevysporiadané, robia sa tam inžinierske siete, cesta 

 

starosta  - všetko čo ste menovali na pozemku – áno, je to tam, zlepšili sa tým podmienky 

pre život obyvateľom na ulici Kopaničky , čo sa týka  štadiónu – áno, je to hanba v akom 

stave sa teraz nachádza, som rád, že máme záujemcu na dlhodobý prenájom,  je ním 

Ing.Mesko, rodák z Topoľčianok, ktorý sa stretol s vlastníkmi pozemkov, vysvetlil im svoj 

zámer a všetci súhlasili, no keď im obec zaslala návrh zmluvy o nájme, veľa sa z nich 

vrátilo nepodpísaných alebo sa nevrátilo vôbec. Právnici p. Ing. Meska sa vyjadrili, aby 

neinvestoval svoje finančné prostriedky, pokiaľ pozemky nie sú vysporiadané. 

 

JUDr. Gräffová -  JUDr. Haspra opakovane navrhoval jednostranné započítanie 

pohľadávok, ale to je možné len v tom prípade, ak sa pohľadávky stretnú. JUDr. Haspra 

nepreukázal žiadnu pohľadávku voči obci, ale obec  má pohľadávku voči JUDr. Hasprovi 

na miestnych daniach a poplatku za komunálny odpad. 

 

p. Minár – obec navrhovala zámenu pozemkov, Vaša reakcia bola:“ Ja neviem o aký 

pozemok mám záujem“, obec Vám dala možnosť, aby ste zvážili, o aký pozemok by ste 

mali záujem 
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Ing. Kazík – ponuka obce stále trvá 

 

p. Kokles – chcem sa vyjadriť k úpravám cesty na Hostianskej ulici po dokončení 

kanalizácie, nie je dobre urobená, dali sme požiadavku urobiť cestu poriadne 

 

starosta – obec poslala na ZsVS a.s. žiadosť o opätovnú kontrolu miestnych komunikácií 

po zimnej údržbe, stavebná komisia urobí nacenenie  asfaltového koberca na vašej ulici 

a zakomponuje sa  do rozpočtu obce na rok 2016, Vaša požiadavka je opodstatnená 

 

p. Koklesová – za 31 rokov obec neinvestovala do našej cesty nič, vopred Vám ďakujem 

ak to obecné zastupiteľstvo porieši 

 

p. Kučová -  našou ulicou jazdia motorkári, jazdia veľmi rýchlo, sú tam aj malé deti, je to 

veľmi nebezpečné 

 

starosta  - toto počujem prvý raz, viem, že jazdia po štátnej ceste, ale o tomto som ešte 

nepočul 

 

p. Minár – keďže cesta končí pri Vás, značka sa tam nemôže dať, nakoľko to nie je 

pozemná komunikácia ani účelová, jedine tam umiestniť nejakú zábranu alebo stĺpik 

 

starosta – pôjdeme sa tam s pánom Minárom pozrieť 

 

p. Kučová – ostala neodvezená zem z výkopu 

 

starosta  - vašu požiadavku som odovzdal stavbyvedúcemu, všetky požiadavky od 

občanov budú odovzdané stavebnému dozoru 

 

p. Koklesová – Kedy sa budeme môcť napojiť na kanalizáciu? 

 

starosta – všetko  nadväzuje na dobudovanie ČOV v Zlatých Moravciach, musíme čakať 

do 31.12.2015  

 

k bodu č. 5.) 

 

Prerokovanie  „Konceptu Územného plánu obce Topoľčianky a vyhotovených 

pripomienok“ 

 

Ing. Kazík – Územný plán obce je obec povinná novelizovať , koncept bol vypracovaný 

Ing. arch. Miziom, bol verejne sprístupnený, taktiež bolo verejné prerokovanie, bolo 

podaných 41 pripomienok, ktoré sa zakomponovali a bol vyhotovený koncept, je to 

rozsiahlý materiál , stanovisko ku konceptu – úloha obecného zastupiteľstva 

 

JUDr. Gräffová – budem hlasovať proti, pretože na ornej pôde s najlepšou bonitou 

chceme  postaviť rodinné domy 
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starosta – Územný plán obce sa schvaľuje na desať rokov, je výhľadový 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 141/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:  „Koncept Územného plánu obce Topoľčianky a vyhodnotené 

pripomienky“  

 

 

b) SCHVAĽUJE :  „ Koncept územného plánu obce “ a schválilo vyhodnotené 

pripomienky , ktoré sú obsahom súborného stanoviska a  odporučilo ich 

zapracovať do Návrhu Územného plánu obce Topoľčianky. 

 

 

c) ODPORÚČA: starostovi obce predložiť súborné stanovisko spracovateľovi  

Územného plánu obce ateliéru Neutra Nitra na zapracovanie do Návrhu územného 

plánu obce . 

Hlasovanie: 

ZA :  8  PROTI : 1                       ZDRŽAL SA : 0 

JUDr. Gräffová Ružena 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 141/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č.  6.)  

 

Poskytnutie dotácie na záujmové vzdelávanie detí v CVČ na rok 2016  

 

Mgr. Chrapková – Na záujmové vzdelávanie detí v CVČ dostane obec v podielových 

daniach  finančné prostriedky podľa počtu detí v obci od 5 rokov veku do dovŕšenia 15 

rokov veku, podľa stavu k 1. januáru kalendárneho roka, v ktorom sa zisťovanie 

uskutočňuje. 

V roku 2015 je to 252 detí (podľa údajov z evidencie obyvateľstva), deti narodené od 

01.01.2000 do 01.01.2010.  

Na jedného prepočítaného žiaka v roku 2016 je koeficient 1,1 x 66,06 = 18 311,83 € 

Uvedená suma je zahrnutá v podielových daniach. 

Na 1 žiaka a rok 2016 je navrhnutá suma: 1,1 x 66,06 = 72,666 € t.j. 72,70 €. Pre 

jednoduché zaokrúhľovanie navrhujeme sumu 73,20 €, čo je na 1 mesiac 6,10 € na 1 

dieťa. 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 142/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO: Poskytnutie dotácie na záujmové vzdelávanie detí v CVČ 

pre rok 2016 

  

b) SCHVAĽUJE:  Poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie na 

záujmové vzdelávanie detí v CVČ, s trvalým pobytom na území Obce 
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Topoľčianky vo veku od 5 do dovŕšenia15 rokov veku vo výške 73,20 € na 

dieťa a na rok 2016, t.j. 6,10 € na mesiac za týchto podmienok: 

- Zriaďovatelia CVČ predložia v žiadosti o poskytnutie dotácie zoznam detí, na 

ktoré žiadajú dotáciu s adresou ich trvalého pobytu, dátumom ich narodenia 

a priložia fotokópiu Rozhodnutia riaditeľa CVČ o ich prijatí do CVČ. 

- Obec Topoľčianky, ako poskytovateľ dotácie sa zaväzuje do 20. januára 2016 

oznámiť zriaďovateľom CVČ, ako príjemcom dotácie, ktorí požiadali o dotáciu, jej 

výšku na jedno dieťa a na rok 2016 a následne zmluvne dohodnúť podmienky, 

spôsob a termíny poskytnutia dotácie. 

- Ak dieťa prestane byť žiakom CVČ, príjemca dotácie je povinný uvedenú 

skutočnosť oznámiť poskytovateľovi dotácie do 14 dní. Na toto dieťa sa poskytne 

dotácia len za mesiace, ktoré dieťa navštevovalo CVČ. Ak na obdobie, v ktorom 

dieťa prestalo byť žiakom CVČ  bola poskytnutá dotácia, príjemca ju vráti 

poskytovateľovi.  

- V prípade, že do CVČ budú v priebehu roka 2016 prijaté ďalšie deti s trvalým 

pobytom na území Obce Topoľčianky vo veku od 5  do 15 rokov, zriaďovateľ 

CVČ musí znovu požiadať o dotáciu na tieto deti.  

- Na požiadanie poskytovateľa dotácie, príjemca poskytne údaje o dochádzke detí, 

na ktoré sa dotácia poskytuje. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 142/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 7.) 

 

Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2016 

 

Ing. Jaroslav Hrdlovič  - do 15.10.2015 boli podávané žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce 

na rok 2016. Jedna žiadosť bola doručená po stanovenom termíne. Finančná komisia sa na 

svojom zasadnutí oboznámila so žiadosťami a posúdila výšku dotácie. 

 

starosta  - sú to organizácie, ktoré reprezentujú našu obec aj v zahraničí, obec ich 

samozrejme chce podporiť takouto formou, máme tu aj nové Oz Športový klub 

Topoľčianky, ktorého predsedom je p.Martin Laktiš 

 

 

Folklórna skupina Topoľnica  požiadala obec Topoľčianky o dotáciu  z rozpočtu obce na 

rok 2016 vo výške 600 € 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 143/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Schválenie výšky dotácie pre Folklórna skupina 

TOPOĽNICA, o.z. Mlynská 18 9651 93 Topoľčianky 
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b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre Folklórna skupina TOPOĽNICA o.z. Mlynská 18 

9651 93 Topoľčianky, IČO: 42205808,  vo výške 600 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 143/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

OZ Park Topoľčianky požiadalo obec Topoľčianky o dotáciu z rozpočtu obce na rok 

2016 vo výške 1000 € 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 144/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:  Schválenie výšky dotácie pre Občianske združenie Park 

Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre Občianske združenie  Park Topoľčianky, IČO: 

42208653, vo výške 1000 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 144/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

OZ Senior klub Topoľčianky požiadalo obec Topoľčianky  o dotáciu z rozpočtu obce na 

rok 2016 vo výške 2500 € 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 145/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Schválenie výšky dotácie pre OZ Klub SENIOROV 

Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre OZ  SENIOR klub  Topoľčianky, Hlavná 114, 951 

93 Topoľčianky, IČO: 42333407,  vo výške 2000 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 145/2015/10  bolo prijaté. 
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Slovenský skauting 41. Zbor T.G.Masaryka Topoľčianky požiadal obec Topoľčianky 

o dotáciu na rok 2016 vo výške 1000 € 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 146/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:  Schválenie výšky dotácie pre OZ Slovenský skauting 41. 

Zbor T. G. Masaryka Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre OZ Slovenský skauting 41. Zbor T. G. Masaryka 

Topoľčianky, Mlynská 3, 951 93 Topoľčianky, IČO: 36106232,  vo výške 800 

€.  

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku. 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0  

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 146/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

FoTOP – Fotoklub požiadal obec Topoľčianky o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2016 vo 

výške 900 € 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 147/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre OZ FoTOP 

FOTOKLUB Topoľčianky 

 

 

 

b) SCHVAĽUJE:   Dotáciu pre OZ FoTOP FOTOKLUB, Hlavná 114, 951 93 

Topoľčianky , IČO: 42203988, vo výške 700 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku. 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 1  

                                                                                Ing. Radimír Siklienka PhD. 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 147/2015/10  bolo prijaté. 
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MO Matice slovenskej požiadal obec Topoľčianky o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2016 

vo výške 450 € 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 148/2015/10. 

a) PREROKOVALO: : Žiadosť  Miestneho odboru Matice slovenskej 

Topoľčianky o dotáciu  

   

b) SCHVAĽUJE:   Dotáciu pre Miestny odbor  Matice slovenskej 

Topoľčianky, ul. Hlavná  126/231, 951 93 Topoľčianky, IČO: 

00179027018,   vo výške 400 €. 

 

c)  

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0  

                                                                                 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 148/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

 OZ Športový klub Topoľčianky požiadal obec Topoľčianky o dotáciu z rozpočtu obce 

na rok 2016 vo výške 2000 € 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 149/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Schválenie výšky dotácie pre  OZ Športový klub 

Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre OZ  Športový klub Topoľčianky, Hlavná 202/97, 

951 93 Topoľčianky, IČO: 42366585,  vo výške 1500 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0  

                                                                                 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 149/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

OFK Tatran Topoľčianky požiadalo obec Topoľčianky o dotáciu z rozpočtu obce na rok 

2016 vo výške 7000 €  

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 150/2015/10. 
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a) PREROKOVALO:  Schválenie výšky dotácie pre OFK TATRAN Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre OFK TATRAN Topoľčianky Hlavná 114, 951 93 

Topoľčianky, IČO: 42368065, vo výške 7000 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 150/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

 

K bodu č. 8.) 

 

Schválenie inventarizačných komisií na vykonanie inventarizácie majetku, záväzkov 

a rozdielu majetku a záväzkov obce pre roky 2015 – 2018  

 

Ing. Kazík – obec je povinná každý rok vykonať inventarizáciu majetku, záväzkov 

a rozdielu majetku a záväzkov obce, schvaľujú sa na obdobie rokov 2015 - 2018  

 

Komisia pre inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce: 

 

Jaroslav Orolín  -  predseda komisie 

Ing. Anna Kazíková 

Adriana Kurilová 

Ľubica Krajčová 

Eva Cigáňová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku obce: 

 

Ing. Čulík Vladimír  -  predseda komisie 

Adriana Kurilová 

Ľubica Krajčová 

Mgr. Anton Segíň 

František Durdy 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku obecnej knižnice a kuchyne DKS: 

 

Mgr. Chrapková Eva  - predsedkyňa komisie 

Andrea Chrenová 

Monika Brandtová 
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Komisia pre fyzickú inventúru majetku MŠ SNP a ŠJ SNP: 

 

JUDr. Ružena Gräffová  - predsedkyňa komisie 

Mgr. Ľubica Pavková 

Alena Kotorová 

 

 

 

 

 

Komisia pre fyzickú inventúru majetku MŠ  ul. Cintorínska 

 

Partl Emil  -  predseda komisie 

Adriana Fialová 

Mária Peciarová 

 

 

Komisia pre inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ZŠ 

Topoľčianky: 

 

Ing. Jaroslav Hrdlovič  - predseda komisie 

Mgr. Jozef Barát 

Blanka Koklesová 

Mgr. Jaroslava Fábryová 

 

Komisia pre fyzickú inventúru obecného majetku v priestoroch Tatran Topoľčianky: 

 

Peter Minár  - predseda komisie 

Mgr. Jozef Barát  

František Durdy 

Ing. Radimír Siklilenka PhD. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 151/2015/10. 

 

 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh na schválenie inventarizačných komisií na 

vykonanie inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

obce  pre roky 2015 – 2018  

 

   

b) SCHVAĽUJE:   Zloženie  inventarizačných komisií pre Inventarizáciu 

majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce pre obdobie 2015-2018 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie  č. 151/2015/10  bolo prijaté. 
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K bodu č.  9.)  

 

Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce 

 

Ing. Hrdlovič – z dôvodu dofinancovania zhotovenia „Územného plánu obce 

Topoľčianky“ je potrebné, aby obec upravila rozpočet, cena za vypracovanie ÚPN je 

zmluvne dohodnutá na sumu: 20 400,00 €. 

Z toho dotácia z Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej 

republiky (poskytovateľ) po splnení povinnosti prijímateľa (Obec Topoľčianky) 

uvedených v zmluve s poskytovateľom bude 9 360,00 €. Dotácia bude poskytnutá ako 

refundácia oprávnených výdavkov. 

Prijímateľ sa zaväzuje spolufinancovať účel dotácie z vlastných finančných zdrojov vo 

výške 2 340,00 €. 

Toto sa týka len konceptu riešenia a návrhu územného plánu obce. 

Okrem tohto dielo obsahuje aj prieskumy a rozbory, krajinno ekologický plán, zadanie. 

Celkové financovanie z vlastných zdrojov teda bude 11.040,00 €. V rozpočte obce máme 

schválené na položke 711 005: Ostatné nehmotné aktíva - napr. územné plány, ak spĺňajú 

kritéria obstarania dlhodobého nehmotného majetku z kapitálových výdavkov sumu 

4.250,00 €. Rozdiel vo výške 6.790,00 € môžeme doplniť z predaja nehnuteľnosti – 

kapitálových príjmov. 

Toto navýšenie rozpočtu je v termíne po 31. auguste 2015, dokedy je možné použiť 

rozpočtové opatrenie: povolené prekročenie a viazanie finančných operácií. Po tomto 

termíne sa môžu vykonávať len také zmeny rozpočtu, ktorými sa nezvýši schodok 

rozpočtu obce. Keďže použitie rezervného fondu sa zapracováva do príjmovej časti 

rozpočtu cez finančné operácie, týmto krokom by sme porušili Zákon č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Z uvedeného dôvodu nepoužijeme 

Rezervný fond, ale navrhujeme navýšiť rozpočet v kapitálových príjmoch a v tej istej 

sume navýšiť rozpočet v kapitálových výdavkoch na už spomínaný účel dofinancovania 

územného plánu obce.   

 

Na základe § 14 ods.1 zákona 583/2014 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

upravujeme rozpočet obce schválený na rok 2015 nasledovne: 

podľa ods.2 citovaného zákona, písm. 

b) povolené prekročenie a viazanie príjmov o sumu 6.790 eur (viď príloha), 

c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov o sumu 6.790 eur (viď príloha). 

Rozpočet schválený dňa 26.2.2015, Uznesením č. 69/2015/4: príjmy = výdavkom = 

1 482 551,00 EUR. 

Po rozpočtovom opatrení č. 5/2015,  schválenom OZ, zostal rozpočet vyrovnaný: 

1.535.370,19 €  
 

Po rozpočtovom opatrení č. 6/2015, ktorý sa neschvaľuje OZ ( účelovo určené prostriedky 

poskytnuté zo štátneho rozpočtu ) bolo navýšenie rozpočtu o sumu 74.507,99 €.  

Po rozpočtovom opatrení č. 7/2015, schvaľovanom OZ, je navýšenie rozpočtu o sumu 

6.790 €. 

Rozpočet po poslednej úprave ostáva vyrovnaný. 

Príjmy = výdavkom = 1 616 668,18 €. 
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Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 152/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:  
Dofinancovanie obstarania územného plánu obce –  Rozpočtové opatrenie č. 

7/2015 

 

b) SCHVAĽUJE:   
Rozpočtové opatrenie č. 7/2015 , ktoré zvyšuje rozpočet  o sumu  6.790 €,  príjmy 

= výdavkom = 1 616 668,18 €.  Rozpočet ostáva vyrovnaný. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie  č. 152/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č.  10.) 

 

Plnenie rozpočtu obce Topoľčianky za 3. štvrťrok 2015  

 

Ing. Pavkov -     Za  III. štvrťrok    2015   dosiahli rozpočtové  príjmy obce   1 274 889 € .  

Kapitálové príjmy v hodnotenom období  boli 74 381  €. 

Príjmy z finančných operácii  v hodnotenom období  neboli .Vlastné príjmy 

RO s právnou subjektivitou  -  ZŠ  boli  v sume 11 643  €. 

Celkove  plnenie príjmov na  79 % ročného rozpočtu možno hodnotiť pozitívne. 

                                                                    

    Celkové výdavky obce  za III. štvrťrok 2015 dosiahli   čiastku  1 081 607  €. 

Z tejto sumy predstavujú bežné výdavky 1 002 291 €. Kapitálové výdavky boli v III. 

štvrťroku   čerpané v hodnote 16 335 €.   Výdavky  z finančných operácií dosiahli sumu 

62 981  €, čo je plnenie na 74 %. 

 

Mzdové prostriedky boli čerpané v hodnote 277 700 €, čo predstavuje 77 % z ročného 

rozpočtu, čerpanie je v porovnaní s ročným rozpočtom úmerné. 

 

Zostatok finančných prostriedkov na účtoch obce k 30.9.2015 bol 169 525,07 €. 

Zostatok v pokladni predstavoval 1 187,58 €. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 153/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO: Plnenie  rozpočtu obce Topoľčianky za 3.štvrťrok   2015   

 

b) BERIE NA VEDOMIE:   Plnenie  rozpočtu obce Topoľčianky za 3.štvrťrok   

2015  

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 153/2015/10  bolo prijaté. 
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K bodu č.  11.) 

 

Žiadosti občanov a organizácií 

 

Žiadosť: JUDr. Peter Haspra, Partizánska č. 758/10, 951 93 Topoľčianky -  žiadam 

o riešenie  mojich opodstatnených nárokov z neoprávneného užívania mojich pozemkov 

obcou na obecnom zasadnutí v mojej prítomnosti 

 

starosta -    som ochotný diskutovať s JUDr. Hasprom a hľadať možné riešenie – možná 

zámena pozemkov   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

                                                                                 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 154/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť JUDr. Peter Haspra, ul. Partizánska č. 758/10, 951 

93 Topoľčianky 

 

 

b) DOPORUČUJE :    starostovi obce zabezpečiť osobné stretnutie s JUDr.  

Petrom Hasprom v predmetnej veci a hľadať vhodné riešenie. 

 
 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 154/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

Žiadosť: MUDr. Andrea Petrásšková, Streďanská 2617/39, 955 03 Topoľčany – 

žiadam o vysporiadanie prístupovej cesty na ul. Tekovská k môjmu pozemku zdôvodu 

plánovanej výstavby nehnuteľnosti 

 

Ing. Kazík -  teraz to nie je možné, až keď bude právoplatný Územný plán obce 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 155/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť  MUDr. Andrea Petrásšková, Streďanská 2617/39, 

955 03 Topoľčany, o vysporiadanie prístupovej cesty k pozemku par. č. 224,    

 

 

 

b) ODKLADÁ: Žiadosť  MUDr. Andrea Petrásšková, Streďanská 2617/39, 

955 03 Topoľčany, o vysporiadanie pozemkov obcou a vybudovanie   

prístupovej cesty k pozemku par. č. 224,   
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c)  UKLADÁ : Komisii na vysporiadanie pozemkov, po schválení nového UPN 

obce Topoľčianky , pripraviť pre OZ správu o možnosti riešenia uvedenej 

žiadosti -  

vybudovanie   prístupovej cesty k pozemkom  -  dobudovanie ul.  Tekovskej.  

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 155/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

Žiadosť: obyvatelia „slepá“ ulička na Hostianskej ulici, Topoľčianky 951 93  - 

vyjadrujeme sťažnosť resp. reklamáciu ku kvalite a rozsahu dokončovacích prác pri 

výstavbe kanalizácie 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 156/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť Obyvateľov „ Slepá „ ulička na Hostianskej 

ulici, Topoľčianky 951 93 ,   o zahrnutie  finančných  nákladov  na  

vybudovanie nového asfaltového povrchu uvedenej ulice, do rozpočtu obce pre 

rok 2016  

   

b) ODKLADÁ: 
Žiadosť Obyvateľov „ Slepá „ ulička na Hostianskej ulici, Topoľčianky 951 93 

,   o zahrnutie  finančných  nákladov  na  vybudovanie nového asfaltového 

povrch uvedenej ulice, do rozpočtu obce pre rok 2016    

 

c)  UKLADÁ : Komisii výstavby, územného plánovania a verejnoprospešných 

prác,  pripraviť pre OZ  správu o výške finančných nákladov na realizáciu časti 

nového asfaltového povrch na „ Slepej uličke“ – ul. Hostianska 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 156/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

Žiadosť: Else Plus, s.r.o., Moravecká 32, 951 93 Topoľčianky – žiadosť o súhlas 

s prenajatím pozemku na p.č. 4635/1 pre garáž manželom Palenčárovým o rozmere 4,51 x 

3,56 m, prípadne navrhujeme zabezpečenie trojstrannej zmluvy 

 

starosta –  za mojej prítomnosti sa konalo stretnutie s manželmi Palenčárovými, taktiež 

bol prítomný pán Šutka a JUDr. Gräffová, na ktorom došlo k dohode, že dostanú nové 

miesto na umiestnenie garáže, pozemok o ktorý majú záujem má v nájme firma Else Plus, 

s.r.o.,obec môže dať súhlas firme Else Plus na prenájom tohto pozemku   
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Ing. Siklienka – myslím si, že je to nekorektné voči ostatným, ktorí tam mali garáž 

 

JUDr. Gräffová – keby sme to riešili žalobou, trvalo by to minimálne dva roky, nič by sa 

nemohlo na stavbe robiť 

 

Ing. Siklienka – akú garáž budú mať? 

 

starosta – prinesú si ju na vlastné náklady, bude to zmontovateľná garáž, umiestnia ju na 

tej istej parcele , ale bude posunutá, aby nebránila výstavbe parkoviska 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 157/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:   
Žiadosť ELSE PLUS, s.r.o., Moravecká 32,951 93 Topoľčianky  o podnájom 

časti pozemku registra „C“ KN parcelné číslo 4635/1 ktoré je  zapísané v LV č. 

1552, katastrálne územie Topoľčianky o výmere 16,5 m2 pre manželov 

Pálenčárových z terajšieho miesta na iné miesto o výmere 16,5 m2 za tých 

istých podmienok ako má dohodnuté na zvyšku parc.č. 4635/1  kat. územie 

Topoľčianky zapísaná v LV č. 1552  s Obcou Topoľčianky, ktorá je vlastníkom 

parc.č. 4635/1. 

 

b) SCHVAĽUJE:  

podnájom časti pozemku registra „C“ KN parcelné číslo 4635/1 ktoré je  

zapísané v LV č. 1552, katastrálne územie Topoľčianky, o výmere 16,5 m2 pre 

manželov Pálenčárových z terajšieho miesta na iné miesto o výmere 16,5 m2 

za tých istých podmienok ako má dohodnuté na zvyšku parc.č. 4635/1 kat. 

územie Topoľčianky zapísaná v LV č. 1552  s Obcou Topoľčianky, ktorá je 

vlastníkom parc.č. 4635/1.  

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  8  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 1 

                                                                                 Ing. Radimír Siklienka PhD. 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 157/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

Žiadosť: Ravena s.r.o., Cintorínska 31, 951 93  Topoľčianky – odkúpenie pozemku 

p.č. 2998/67 v k.ú. Topoľčianky, o výmere 429 m2  

 

starosta – teraz je prístupová cesta popred MŠ až k bývalej ZŠ vo vlastníctve obce, keďže 

Vinárske závody majú svoj podnikateľský zámer, chcú si odkúpiť časť komunikácie, 

podľa geometrického plánu ide o 492 m2, spodná časť cesty až po MŠ a kúsok vyššie 

chceme ponechať vo vlastníctve obce 

 

p. Minár – boli sme to pozrieť, v prípade, ak by došlo k predaju komunikácie, muselo by  

obci zostať aspoň 7 m nad MŠ, aby bol zabezpečený vjazd na pozemok 
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JUDr. Gräffová – treba dať vytýčiť hranicu pozemku 

 

Starosta – treba žiadosť odročiť a vyzvať Vinárske závody o upresnenie hranice pozemku 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 158/2015/10. 

   

a) PREROKOVALO:   
Žiadosť Ravena  s.r.o., Cintorínska 31, 951 93 Topoľčianky, o odkúpenie 

pozemku p. č. 2998/67 o výmere 429 m 
2
 

 

 

b) ODKLADÁ:  
Žiadosť Ravena  s.r.o., Cintorínska 31, 951 93 Topoľčianky, o odkúpenie 

pozemku p. č. 2998/67 o výmere 429 m 
2 

 

 

c) UKLADÁ : prednostovi OcÚ vyzvať žiadateľa o spresnenie hranice rozdelenia 

pozemku 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 158/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

Žiadosť: HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 Topoľčianky o zriadenie 

vecného bremena na par. č. 339/8 KN – C vo vlastníctve obce Topoľčianky. 

 

starosta – uvedený problém vznikol rekonštrukciou hospodárskej budovy 

 

p.Minár – tu sa niečo rekonštruovalo? Ja som videl novostavbu 

 

starosta  - sú tu prítomní manželia Bobokoví, môžu sa vyjadriť 

 

JUDr. Gräffová – keď niekto žiada o takúto vec, prečo nepožiadal pred rekonštrukciou, 

ale až teraz, dodatočne? Budem hlasovať proti. 

 

p.Minár – ak niekto urobil nový základ v zemi, neviem či je to rekonštrukcia, tiež budem 

proti 

 

JUDr. Gräffová – je to predmetom šetrenia orgánov činných v trestnom konaní, zatiaľ 

nevieme aký bude koniec 

 

Ing.Bobok – mali by sme sa zaoberať žiadosťou, rekonštrukcia bola povolená, ešte nie je 

nič  ukončené a dokázané, že sme spáchali trestný čin 

 

JUDr. Gräffová – my sme nepovedali, že ste spáchali trestný čin 

 

Ing.Bobok – podali sme žiadosť o dodatočné stavebné povolenie, máme štyri možnosti na 

vyriešenie situácie: zriadenie vecného bremena, predaj, prenájom alebo úprava hranice 

pozemkov 
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Ing.Bobok – prosím Vás o stanovisko, my sme zhodnotili stavbu Hradnej stráže, toto je 

druhá stavba, ktorú zveľadíme 

 

JUDr.Gräffová – najskôr ste chceli  zrekonštruovať hospodársku budovu, teraz to má byť 

budova pre správcu, dobre som si to zapamätala? Na začiatku niekto oklamal, čo tam chce 

robiť, pán Bobok vy ste nedodržali slovo 

 

Ing. Hrdlovič – tá budova sa postavila na obecnom pozemku? Nerozumiem tomu. 

 

starosta – nová strecha presahuje do obecného pozemku 

 

Ing. Hrdlovič – tá strecha presahovala aj pred rekonštrukciou? 

 

Ing.Bobok – bol tam určitý presah, ale nie až taký ako teraz 

 

JUDr. Gräffová – uznesenie bolo vydané len na rekonštrukciu 

 

Ing. Kazík  - ak tomu dobre rozumiem, vy ste postavili stavbu, tak, že ste znehodnotili náš 

majetok bez nášho súhlasu 

 

starosta – v kompenzácii nevidím problém, ale ide tu o princíp, tá budova, ktorá je 

postavená určite nie je sklad náradia a požičovňa bicyklov, to si otvorene povedzme, aj 

občania na to reagujú a pýtajú sa , či je stavba povolená 

 

p.Minár – nesúhlasím s tým, aby strecha prečnievala  nad obecný pozemok, je tam 

parkovisko, keď bude na parkovisko cúvať autobus, stane sa škoda a obec bude 

zodpovedná 

 

Ing.Bobok – chránite si majetok, mali by ste mať nájomnú zmluvu 

 

JUDr. Gräffová – pán Bobok, slušne sa Vás pýtam – bude sa v tej budove bývať? 

 

Ing.Bobok – v podkroví uvažujeme s ubytovaním personálu 

 

JUDr. Gräffová – ale keď ste si dávali žiadosť ste tvrdili, že to bude hospodárska budova, 

ja som Vám verila a presvedčila som ostatných , aby sme Vám budovu predali. Neviem 

aké máte svedomie, ja by som sa  na Vašom  mieste necítila dobre. 

 

Ing.Bobok – tá budova bola  v strašnom stave, našou úlohou bolo ju zveľadiť 

 

JUDr. Gräffová – kúpiť si budovu v parku za také peniaze ako ste zaplatili vy a urobiť 

tam stavbu na bývanie – to nie je fér 

 

Ing.Bobok – vyššia cena za pozemok v Topoľčiankach zatiaľ nebola 

 

JUDr. Gräffová – je to najlukratívnejší pozemok v obci, ja Vám už neverím nič, 

podviedli ste 

 

Ing. Siklienka – ja som bol proti odpredaju budovy, pokiaľ by som vedel, že to bude 

budova na bývanie, určite by sme to nepredávali za takú cenu 

 

Ing.Boboková – hlasujte prosím Vás o žiadosti, nie o tom, čo bolo 
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Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 159/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 

Topoľčianky o zriadenie vecného bremena na par. č. 339/8 KN – C vo 

vlastníctve obce Topoľčianky. 

 

 

 

b)  SCHVAĽUJE:  
Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 Topoľčianky 

o zriadenie vecného bremena na par. č. 339/8 KN – C vo vlastníctve obce 

Topoľčianky,   

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  0  PROTI : 9                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 159/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 160/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 

Topoľčianky o prenájom časti  pozemku  par. č. 339/8 KN – C vo vlastníctve 

obce Topoľčianky. 

 

 

 

b)  SCHVAĽUJE:  
Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 Topoľčianky 

o prenájom časti  pozemku  par. č. 339/8 KN – C vo vlastníctve obce 

Topoľčianky. 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  0  PROTI : 9                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 160/2015/10  bolo prijaté. 
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Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 161/2015/10. 

 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 

Topoľčianky o schválenie dohody o budúcej  kúpnej zmluve časti pozemku  

par. č. 339/8 KN – C vo vlastníctve obce Topoľčianky. 

 

 

 

b)  SCHVAĽUJE:  
Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 Topoľčianky 

o schválenie dohody o budúcej  kúpnej zmluve časti pozemku  par. č. 339/8 

KN – C vo vlastníctve obce Topoľčianky. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  0  PROTI : 9                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 161/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 162/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 

Topoľčianky, - dohoda o budúcej zmluve o vecnom bremene   na par. č. 339/8 

KN – C vo vlastníctve obce Topoľčianky. 

 

 

 

b)  SCHVAĽUJE: Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 

Topoľčianky, - dohoda o budúcej zmluve o vecnom bremene    na par. č. 339/8 

KN – C vo vlastníctve obce Topoľčianky. 

 

 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  0  PROTI : 9                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 162/2015/10  bolo prijaté. 
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Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 163/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 

Topoľčianky o kompenzáciu vo výmere 7 m
2
 na par. č. 339/8 KN – C vo 

vlastníctve obce Topoľčianky s parcelou 339/7 vo vlastníctve HRADNÁ 

STRÁŽ, s.r.o., v pomere 1:1 

 

 

 

b)  SCHVAĽUJE:  
Žiadosť, HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., Parková 11, 951 93 Topoľčianky 

o kompenzáciu vo výmere 7 m
2
 na par. č. 339/8 KN – C vo vlastníctve obce 

Topoľčianky s parcelou 339/7 vo vlastníctve HRADNÁ STRÁŽ, s.r.o., 

v pomere 1:1 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  1  PROTI : 8                       ZDRŽAL SA : 0 

Ing. Kazík 

 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 163/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

 

Žiadosť: Andrea Horváthová, Hostie 30, 951 94 Hostie – žiadosť o poskytnutie 

nebytových priestorov na ul. Hlavnej, terajší K.O. Fruit (stávková kancelária) 

 

starosta – p. Andrea Horváthová prevádzkuje kaderníctvo v Topoľčiankach od roku 1999 

pre obyvateľov Topoľčianok a okolia. Na tieto služby sú obyvatelia Topoľčianok zvyknutí 

a táto služba je pre obyvateľov Topoľčianok potrebná. Z dôvodu rekonštrukcie priestorov , 

ktoré  nie sú jej vlastníctvom potrebuje pre svoju prácu priestory v ktorých by 

poskytovanie týchto služieb pre obyvateľov Topoľčianok mohla aj ďalej vykonávať. 

Priestory budú voľné od 1.2.2016, nakoľko doterajší nájomca dostal z týchto priestorov 

výpoveď.   

Keďže majiteľ budovy, kde má pani Horváthová kaderníctvo, bude realizovať  

rekonštrukciu, pani Horváthová nebude mať kde vykonávať svoje služby, dozvedela sa 

o výpovednej lehote p. Kršiaka a prejavila o tieto priestory záujem 

 

Ing. Siklienka- pani Horváthová prejavila záujem o celé priestory? 

 

starosta – nie len o tie, kde je teraz stávková kancelária 

 

Mgr. Chrapková – v Topoľčiankach je táto služba potrebná 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 164/2015/10. 

 

a) PREROKOVALO:   Žiadosť Andrea   Horváthová,  IČO: 35103264, 95194 

Hostie 30 a zámer prenajať majetok obce Topoľčianky z dôvodu hodného 
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osobitného zreteľa podľa §9a ods.9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí 

 

b)  SCHVAĽUJE: 

zámer prenajať majetok obce Topoľčianky z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa §9a ods.9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  a to 

Časť nehnuteľného  majetku,  kat. územie Topoľčianky  zapísaný v LV č. 1552  

registra „C“  ako parc.č  . 765 zast. plochy a nádvoria o výmere 330 m2 

s Domom služieb s.č. 228 na  ul. Hlavnej a to priestor „Stávkovej kancelárie“ 

,pre Andreu  Horváthovú  IČO: 35103264, miesto podnikania, 95194 Hostie 30 

za účelom prevádzkovania kaderníckych  služieb 

  

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  1  PROTI : 8                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 164/2015/10  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č.12 

 

Interpelácie: 

 

JUDr. Gräffová – obdržali sme za predaj kina finančnú hotovosť, mám  návrh na použitie 

hotovosti a to – zrekonštruovať priestory  budovy K.O. Fruits a vybudovať tam domov 

dôchodcov, alebo denný stacionár 

 

starosta – dajme dokopy priority, bude príprava rozpočtu, spravíme si sumarizáciu 

a musíme pripraviť plán investičných akcií, budú zverejnené výzvy, uvidíme do čoho 

pôjdeme 

 

 

Ing. Siklienka – domov dôchodcov je dobrý nápad 

 

Mgr. Chrapková – na jar a jeseň je problém s biologickým odpadom, nedalo by sa 

Všeobecným záväzným nariadením ošetriť  spaľovanie biologického odpadu, napríklad 1 

deň v týždni? 

 

starosta – nie, je to protizákonné, akékoľvek spaľovanie 

 

JUDr. Gräffová – na Hlavnej ulici pravidelne parkujú autá na verejnej zeleni 

 

p.Minár – treba zavolať políciu 

 

JUDr. Gräffová – ľudia si dajú doviesť štrk  a vysypú ho do trávy, treba urobiť reláciu do 

rozhlasu a upozorniť na to  

 

Ing. Siklienka –prečo je na ul. Dlhovského značka „Prejazd zakázaný“, keď sme sa na OZ 

dohodli, že táto ulica bude jednosmerná ? 
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p.Minár – „ prejazd zakázaný“ tam bol daný, kým nebude opravená cesta, bude 

demontovaný, bude jednosmerka od Zlatých Moraviec cez Dlhovského na Machulince, je 

potrebné rozšíriť mostík, aby sa tam bez problémov vytočili nákladné autá  

 

 

K bodu 13.) 

 

starosta - Ďakujem občanom  za pozornosť, poslancom za korektné rokovanie a prajem 

Vám všetkým pekný večer. 

 

 

 

 

 

Mgr. Anton Segíň                                      Juraj M e s k o     

 zapisovateľ              starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Jaroslav Hrdlovič    –––––––––––––––––––––––––––– 

 

Ing. Radimír Siklienka PhD.              –––––––––––––––––––––––––––– 


